
 

 

Enkel fråga om övervakningskameror 
 

 
När droghandel och grova våldsbrott sker på öppen plats, och det är 
svårt att få vittnen, kan kameraövervakning öka möjligheterna för 
polisen att lösa brotten.  
Även om kameraövervakning aldrig kan bli den enda lösningen för 
ökad trygghet, utgör den ett av flera verktyg. Brottsförebyggande 
rådet pekar i flera rapporter på den positiva effekt som 
kameraövervakning haft, särskilt i kombination med andra insatser 
från samhället.  
 
Eskilstuna och Uppsala kommun har påbörjat arbetet med att sätta 
upp övervakningskameror på platser som beslutats i samråd med 
Polismyndigheten. Det är ett arbete som vi socialdemokrater vill se att 
Linköpings kommun också påbörjar i samarbete med 
Polismyndigheten.  
 
 
Jag undrar därför:  
- Anser Kommunstyrelsens ordförande, Niklas Borg, att Linköpings 
kommun inte har möjlighet att sätta upp övervakningskameror i 
samråd med Polismyndigheten?  
 
 
Kristina Edlund, gruppledare (S)


